
Ejerforeningen 
”Vinkelager 19-29” 
2720 Vanløse 

Referat                
Bestyrelsesmøde torsdag den 20-6-2019 kl. 19:00 hos Morten Rostgaard. 

Deltager - Bestyrelsen: Jørgen Svendsen, Morten Rostgaard, Jane Madsen og Jørgen Thastrup. 
Deltager - Suppleanter: John Holm Andreasen 
Deltager – Andre:  
Afbud: Lisa Jensen 
 
Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde: 

Referatet blev godkendt og underskrevet. 
 
Status på projekter: 

Lejeredskaber 
Lejehuset som Morten har bestilt med en klækkelig rabat er leveret, og der er flere der har meldt 
sig for at hjælpe med montage på lørdag. 
Der følger en babygynge med, men den er ikke god nok, så Morten har fundet en bedre til 1.300 
kr. som bestilles. 
Der skal monteres to nye bildæk på gyngen. 
 
Kalkbehandling 
Kalkbehandlingssystemet er netop sat op, og i næste uge skrives der ud til alle beboere at det er 
sat i drift. 
 
Trappebelægning 
Tæppemontøren er først tilbage i Danmark ultimo juni. Michael vil meget gerne have at der 
monteres tæpper på alle etager da det letter rengøringen. I budgettet er der indregnet tæpper 
hele vejen op. Grundet at tæppemanden ikke er kommet tilbage er der ikke sket noget med at 
finde andre farver på tæpper. Jørgen S følger op når tæppemanden er tilbage. 
 
Skaktventilator opgang 29 
Ventilatoren sættes op inden for de næste 2 uger. Til dette skal bruges lift. Samtidigt monteres en 
ekstra lyskæde til julebelysningen i grantræet. 
 
Forslag til ændringer i vedtægter: 

John har efter bestyrelsesmøde i april på mail sendt følgende ændring i referatet omkring 
ordlyden af vores nuværende vedtægter: 
 
Vedtægtsændringer kræver, at mindst 2/3 (efter fordelingstal) er til stede på generalforsamlingen, 
og at 2/3 (efter fordelingstal) stemmer for, jf. § 11, stk. 4. 
 
Jørgen S delte et oplæg ud til ændringer hhv. tilføjelser til vores vedtægter som blev drøftet. 
 
John forhører sig ved DEAS om de har eksempler på forældrekøb og udlejning. 



Ejerforeningen 
”Vinkelager 19-29” 
2720 Vanløse 
 
Indkomne forslag fra beboere og haveudvalg: 

Roser ved storskraldsrum er blevet trampet ned, men Gerda har rettet op på det, så det ser pænt 
ud igen. 
 
Michael genplanter udgående hækplanter i denne måned, og det er ligeledes aftalt som refereret 
på sidste bestyrelsesmøde at Michael tager sig af hækvanding ved behov. 
 
Diverse: 

Det er 8 som skal have nye lejlighedsdøre. Der er stadig én der overvejer. Dørmanden kontakter 
Jørgen S i august for bestilling, og der må påregnes et par måneders levering. 
 
Jane taler med Michael. Jane og Morten deler opgaverne overfor Michael, således at Morten tager 
sig af haven og lejeredskaberne (udvendigt), og Jane tager sig af huset (indvendigt). 
 
Bænk ved rosenbed er i dårlig stand, og skal repareres. 
 
Kasper har bestilt køleskab der kan lånes. Når det ikke er i brug står det i det aflåste rum i 
forbindelse med bordtennislokalet. 
 
Sommerfesten afholdes lørdag den 24.8.2019. 
 
Næste Bestyrelsesmøde: 

Mandag 26.8.2019 hos Jane (23, 2.tv).  
 
Referent: Jørgen Thastrup 

 


